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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 28 maart 2013 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Monique Van der Straeten, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, waarnemend burgemeester 

Christian Andries, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Christine 

Lemmens, schepenen  

Jan Verhasselt (vanaf punt 2), Herman Vander Voorde, Didier Noltincx, 

Roger Mertens, Raf De Visscher, Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, 

Jeannine Sarels(vanaf punt 2),  Robert De Lille, Alain Stubbe, Thierry 

Mombeek, Koen Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, 

Veerle Haemers, Cynthia Kiss, Michèle Laemont, Vincent Jonckheere, 

raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

Er zijn twee bijkomende punten : 

 

-Motie met betrekking tot het Gewestelijk Parkeerbeleidsplan van Brussel ingediend door de 

Heer Wies Herpol : wordt als punt 24 behandeld (EENPARIG goedgekeurd) 

 

-Aanstelling voltijds contractueel diensthoofd interne zaken (A1a-A3a) en aanleg werfreserve : 

wordt bij hoogdringendheid aan de dagorde geplaatst, wordt als punt 25 behandeld in geheime 

zitting (EENPARIG goedgekeurd) 

 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Goedkeuring verslag gemeenteraadszitting 28 februari 2013 : wordt goedgekeurd met 22 

stemmen voor bij 1 onthouding ( Christian Andries ).  

2. Budget 2013 : goedkeuring : Vincent Jonckheere, voorzitter commissie van financiën, leest 

het advies van de commissie voor. 



 Op de zitting worden op voorstel van raadslid Raf De Visscher 2 amendementen ingediend 

nl: 

 Amendement 1 : 

 - artikelnummer 620/332/01 : indexering van 14.200 naar 14.932,6 naar beneden afronden 

naar 14.900. 

 Dit amendement wordt goedgekeurd met 21 stemmen voor bij 2 onthoudingen (Cynthia 

Kiss en Vincent Jonckheere) 

 Jeannine Sarels treedt in zitting 

 Amendement 2 : 

  - artikelnummer 76401/124/12 : 25.000 verhogen naar 45.000 om inzaaien sportvelden 

mogelijk te maken einde mei, indien kunstgrasveld er niet komt. 

 Dit amendement wordt goedgekeurd met 22 stemmen voor bij 1 tegen (Thierry Mombeek) 

en 1 onthouding (Cynthia Kiss). 

 Jan Verhasselt treedt in zitting. 

 De gewone dienst wordt EENPARIG goedgekeurd. 

 De buitengewone dienst wordt goedgekeurd met 24 stemmen voor bij 1 onthouding (Jan 

Verhasselt). 

3. VZW Pro Humanitate : goedkeuring begroting 2013 : wordt EENPARIG goedgekeurd. 

4. Belasting op tweede verblijven (goedkeuring na schorsing reglement) : de wnd. 

burgemeester licht dit punt toe . Op de zitting wordt een amendement ingediend nl. :  

"1.650 euro voor open bebouwing gebouwd op een oppervlakte groter dan 10 are, gelegen 

in de wijk "Bouchout"" wordt 1.500 euro voor open bebouwing gebouwd op een 

oppervlakte groter dan 10 are. gelegen in de wijk "Bouchout. Dit amendement wordt 

EENPARIG goedgekeurd. 

 Het punt wordt in zijn geheel EENPARIG goedgekeurd. 

5. Belasting op nachtwinkels en private bureaus voor communicatie (goedkeuring na 

schorsing belasting) : de wnd. burgemeester licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd. 

6. Belasting op de aflevering van administratieve stukken n.a.v. prijsverhogingen door 

Federale Overheidsdienst + rijbewijzen in bankkaartmodel. : de wnd. burgemeester licht dit 

punt toe : wordt goedgekeurd met 21 stemmen voor bij 4 tegen ( Didier Noltincx, Roger 

Mertens, Roberto Galluccio, Robert De Lille ).  

7. Verlenging besluit gemeentelijke tussenkomst voor de hernieuwing van het rijbewijs voor 

personen met een fysieke of geestelijke beperking. : de wnd. burgemeester licht dit punt 

toe. Op voorstel van raadslid Koen Weemaes wordt retributie veranderd in belasting. Dit 

wordt EENPARIG goedgekeurd. Het punt wordt in zijn geheel goedgekeurd. 

8. Goedkeuring bestek, lastvoorwaarden, raming en gunningswijze mbt de aanleg van een 

kunstgrasveld - Gemeentelijk sportcomplex M. Van Langenhove : de wnd. burgemeester 

licht dit punt toe. Op voorstel van raadslid Raf De Visscher wordt er een amendement 

toegevoegd nl Artikel 5 : Er dient nog een informatie- en onderhandelingsronde te worden 

opgestart betreffende de subsidiëringsmogelijkheden. Daardoor kan dit jaar mogelijk niet 

verantwoord gestart worden met de uitvoering. 

 Indien zo wordt het project derhalve opnieuw via het BBC 2014-2018 prioritair opgenomen 

voor het jaar 2014 en dient het dus ook in het passende financiële beleidsveld voor 2014 te 

worden voorzien. 

Artikel 6 : Gunning zal gebeuren door de gemeenteraad ipv het college 



 Dit amendement wordt EENPARIG goedgekeurd. Het punt wordt in zijn geheel 

EENPARIG goedgekeurd. 

9. Goedkeuring Bijzonder Nood en Interventieplan (BNIP) : "Grootschalige en langdurige 

elektriciteitsonderbreking". : de wnd. burgemeester licht dit punt toe: wordt EENPARIG 

goedgekeurd. 

10. Aankoop (tweedehands) bestelwagen voor de technische dienst via 

onderhandelingsprocedure : Schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd. 

11. Aankoop van een mobiele noodstroomgenerator. Goedkeuring lastvoorwaarden en 

gunningswijze : Schepen Carpriau licht dit punt toe  : wordt EENPARIG goedgekeurd. 

12. Aankoop van een zoutstrooier tbv de technische dienst : Goedkeuring lastvoorwaarden en 

gunningswijze : Schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd. 

13. Aankoop van een klascontainer tbv de Franstalige Lagere School, Winkel 56. Goedkeuring 

lastvoorwaarden en gunningswijze : Schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd. 

14. Wijziging Aanvullend Verkeersreglement - Steenweg op Brussel 140 schrappen gele 

onderbroken lijn : Schepen Carpriau licht dit punt toe  : wordt EENPARIG goedgekeurd. 

15. Wijziging Aanvullend Verkeersreglement - Schrappen verkeersdrempel J. 

Bruyndonckxstraat : Schepen Carpriau licht dit punt toe  : wordt goedgekeurd met 24 

stemmen voor bij 1 tegen ( Thierry Mombeek ).  

16. Samenwerkingsovereenkomst 3Wplus Energie VZW betreffende het project van het Fonds 

ter reductie van de globale energiekost (FRGE) : de wnd. burgemeester licht dit punt toe. Er 

wordt een amendement voorgesteld nl Artikel 4 : schrappen van de zin : "de gemeente kan 

deze optie onderschrijven en zal in dat geval de rentelast overnemen". 

 Artikel 9 : Dient volledig te worden aangepast aan de nu geldende regelgeving vervat in 

besluiten N.2010-3737 van 10 september 2010 en N.2012-1428 van 23 maart 2012. Deze 

besluiten bepalen voorwaarden voor verlening van waarborg door Vlaamse Gemeenschap. 

 De gemeenteraad machtigt het college om de samenwerkingsovereenkomst conform dit 

amendement aan te passen. Dit amendement wordt goedgekeurd met 21 stemmen voor bij 

4 onthoudingen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Cynthia Kiss ). 

 Het punt wordt in zijn geheel goedgekeurd met 20 stemmen voor bij 5 tegen ( Didier 

Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe, Cynthia Kiss ).  

17. Oprichting milieuadviesraad (MAR) : de wnd. Burgemeester licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd. 

18. Oprichting gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening (Gecoro) : de wnd. 

burgemeester licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd. 

19. Oprichting Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK) : schepen Lemmens licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd. 

20. Oprichting adviesraad lokale economie (ALE) : schepen Van Langenhove licht dit punt toe 

: wordt EENPARIG goedgekeurd. 

21. VZW Plaatselijk werkgelegenheidsagentschap : aanduiding leden algemene vergadering : 

Jacqueline Moreau, Monique Froment, Veerle Haemers, Jan Verhasselt, Robert De Lille, 

Alain Stubbe en Cynthia Kiss worden aangesteld met eenparigheid van stemmen. 

22. 3W Plus : aanduiding lid algemene vergadering : Monique Van der Straeten wordt 

aangeduid met eenparigheid van stemmen. 

23. Vertegenwoordiger scholengemeenschap N-F : de schepen van onderwijs wordt aangeduid 

met eenparigheid van stemmen. 



24. Motie met betrekking tot het Gewestelijk Parkeerbeleidsplan van Brussel : Raadslid Herpol 

licht deze motie toe. Er wordt een amendement voorgesteld door raadslid De Lille nl : 

artikel 2 schrappen. Dit amendement wordt goedgekeurd met 23 stemmen voor bij 2 

onthoudingen (Bernard Carpriau, Koen Weemaes). 

 Het punt wordt in zijn geheel goedgekeurd met 24 stemmen voor bij 1 onthouding (Herman 

Vander Voorde ).  

 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 
Raadslid  VERHASSELT 

Hij heeft vastgesteld dat in de Kerkstraat regelmatig vrachtwagens de straat afsluiten. 

De wnd. burgemeester Vansteenkiste antwoordt dat dit probleem gekend is en de 

gemeenschapswachten regelmatig langsgaan om de uitbater te wijzen op zijn verantwoordelijkheid. 

Versterkte controle zal opnieuw gebeuren. 

Raadslid NOLTINCX 

1. Wenst te weten hoe de inschrijvingen in de FGBS verlopen zijn gezien hij vernomen heeft dat er 

ouders hebben overnacht in de school. 

Schepen Carpriau antwoordt dat de refter en de turnzaal van de FGBS ingericht werd als slaapplaats voor 

de ouders, die hun kinderen wensten in te schrijven en dit zowel voor de NGBS als voor de FGBS. Een 40-

tal ouders hebben er overnacht. Uiteindelijk zijn er 5 kinderen niet kunnen ingeschreven worden in de 

FGBS en 2 in de NGBS. Deze kinderen staan op de wachtlijst. Hij merkt ook op dat sommige ouders hun 

kind in meer dan een school inschrijven en dit leidt tot dubbele inschrijvingen en nodeloze 

overcapaciteit. 

Voorzitter M. Van der Straeten voegt hieraan toe dat het Ministerie van Onderwijs en Vorming in 2012 

het digitaal programma "Discimus" invoerde, om de dubbele inschrijvingen te detecteren.  

2. Stelt zich de vraag wanneer de werken in de Van Elewijckstraat gaan starten gelet op de slechte 

toestand van deze straat. 

Schepen Carpriau antwoordt dat de kost hiervan ongeveer 4 miljoen € zal kosten. 70% is subsidieerbaar. 

Vermoedelijk zullen deze werken plaatsvinden tussen 2015 en 2017. 

3. Stelt zich de vraag of de nodige vergunningen bestaan in hoofde van de eigenaar van het pand gelegen 

op de hoek van de de Limburg Stirumlaan en het Lt. Graffplein waar vroeger een benzinestation werd 

uitgebaat. 

De wnd. burgemeester Vansteenkiste antwoordt dat hij door de dienst Ruimtelijke Ordening alles zal 

laten nakijken. 



Dhr. Vander Voorde, vroegere schepen van ruimtelijke ordening, stelt dat in ieder geval de sanering van 

het terrein in orde is. 

Raadslid DE VISSCHER 

Vraagt wanneer het reglement logistieke ondersteuning zal behandeld worden en stelt voor dat ook de 

gebruikers hier inspraak zouden in krijgen. 

Schepen Carpriau stelt dat dit reglement zeker in juni zal geagendeerd worden. 

Raadslid MERTENS  

1. Heeft vastgesteld dat het budget voor de heraanleg van de markt werd geschrapt en stelt zich de 

vraag of er nu ook in het midden mag geparkeerd worden. Hij herinnert eraan dat de vorige 

gemeenteraad besloten had dat er enkel rondom mocht geparkeerd worden. 

Schepen Carpriau begrijpt niet dat Dhr. Mertens, als vroegere schepen van mobiliteit deze vraag stelt.  

De heraanleg van de Markt en het rondom parkeren was een plan.  Bovendien is er nooit een 

politieverordening in die zin opgemaakt geweest. 

2. Vraagt naar de samenwerking AMOW-TARL 

De wnd. burgemeester Vansteenkiste antwoordt dat de samenwerking zich beperkt op het vlak van ICT 

en een gedeelde officier van wacht. 

Over een uitwisseling van agenten is geen sprake. 

3. Vraagt waarom het contract met 3 W-plus inzake thuisopvang zieke kinderen is opgezegd en of er 

alternatieven zijn. 

De wnd. burgemeester antwoordt dat het systeem niet optimaal werkte : er waren te weinig 

controlemogelijkheden en een te grote kost in verhouding met de aangeboden dienst. Bovendien werd 

het door ons in dienst genomen personeelslid ontslagen. 

Raadslid HERPOL 

Vraagt of er op een meer spaarzame manier kan opgetreden worden bij het zout strooien. 

Schepen Carpriau antwoordt dat de gemeenteraad zonet de lastvoorwaarden en de gunningswijze van 

een kleinere zoutstrooier heeft goedgekeurd. De bedoeling is van hiermee te kunnen besparen op 

manuren. Bovendien worden de straten nu eerst vrijgemaakt met een schop.  

De vraag kan gesteld worden of er inderdaad overal dient gestrooid te worden, bvb. ook in zgn. 

pijpenkoppen.  De gemeente heeft echter de wettelijke verplichting om in te staan voor de veiligheid van 

haar wegen. 

Tenslotte merkt hij nog op dat veel gemeenten beroep doen op externe firma's om te strooien. 



Algemeen wordt opgemerkt dat in vergelijking met de ons omliggende gemeenten onze wegen goed 

sneeuw en ijsvrij werden gemaakt. 

Raadslid KISS 

Heeft een vraag naar de actie van de gemeente rond de paraboolantennes. 

De wnd. burgemeester antwoordt dat onze bevolking ruim op voorhand geïnformeerd is geweest over 

de wettelijke regels mbt de plaatsing van paraboolantennes. Bovendien is iedereen ook nog individueel 

aangeschreven geweest. 

De gemeenschapswachten zijn vervolgens verslagen met oog op een GAS-boete beginnen op te maken. 

Thans is de sanctionerend ambtenaar van de Provincie gestart met de behandeling van deze dossiers en 

worden er boetes opgelegd. Niets belet de betrokkenen om zich in regel te stellen en zich te 

conformeren naar de wetgeving terzake. 

 

 

GEHEIME ZITTING 

 

25. Aanstelling voltijds contractueel diensthoofd interne zaken (A1a-A3a) en aanleg 

werfreserve. Dit punt wordt goedgekeurd met eenparigheid. 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 26 april 2013. 

 

 

Wemmel, 9 april 2013 

 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) M. VAN DER STRAETEN 

 


